

緬甸仰光生命河靈糧堂

Bread of Life Christian Church in Yangon Myanmar

成立 Started: 2015 年 4 月

地點 Location: Myanmar

主任牧師 Senior Pastor: Rev. Thawng Hei

官方語言: 緬語



簡要介紹:

緬甸仰光生命河靈糧堂成立於2015年4月。目前負責的牧者 Thawng (發音為 Tong) 牧師，成長於一個基督教的家庭，他雖然從小就跟隨家人參加教會的聚會，卻一直沒有信主。直到他成為一位年輕的中學教師後，五旬節派的牧者，在當地舉辦了各種的營會及佈道會，Thawng 牧師就在那些聚會中真正的接受了耶穌基督成為他個人的救主。他信主後，服事神的心志與負擔越來越強烈，他最後辭去教職，跟隨牧者在各個

城鎮鄉村佈道，並進入神學院接受裝備，於2006年畢業後，開始在教會全職服事。期間神帶領他到菲律賓的神學院進修，並在畢業後加入神召會教會服事，同時也在仰光的神學院任教。他於2019年加入生命河靈糧堂。他覺得對異教徒傳福音，傳講福音及好的行為(慈惠事工)必須相輔相成，為此他們開始與伊甸腦癱復建中心合作成立福音小組，在服事腦癱兒家庭的同時，也向他們傳福音。另外，該分堂也計劃在教會開始更多針對青少年及兒童的外展事工，希望能夠接觸更多年輕的族群及他們的家庭。

緬甸主要是佛教國家，佛教徒佔總人口的大多數。估計約有90%以上的緬甸人信仰佛教，至於基督教的比例約佔總人口約6-8%不等。因為佛教是緬甸的主要宗教，具有深厚的歷史和文化根基。基督教在這種文化和宗教氛圍下需要克服文化差異，以適應當地人民的思想和價值觀，雖然緬甸法律保障了宗教自由，但一些地區仍存在對非佛教徒的限制和歧視。這可能對基督教的傳播和宣教活動造成阻礙。目前緬甸分堂一共有4個小組，透過家訪、對青少年進行信仰與教育訓練、每月一次福音外展、青年夏令營、聖誕福音外展...等計畫，有策略性讓基督教深入當地。Thawng牧師也計畫在2024年，增加開設英語和吉他課程，與當地學生和家長建立關係，去擴張傳福音的範圍！

Brief Introduction:

ROLCC in Yangon, Myanmar was established in April 2015. Pastor Thawng (pronounced Tong), the current pastor, grew up in a Christian family. Although he has followed his family to church meetings since childhood, he has never believed in the Lord. Until he became a young middle school teacher, the

Pentecostal pastors held various camps and evangelisms in the local area. Pastor Thawng truly accepted Jesus Christ as his personal savior at those meetings. After he believed in the Lord, his ambition and burden to serve God became stronger and stronger. He finally resigned from his teaching post, followed the pastors to preach in various towns and villages, and entered the seminary to receive equipment. After graduating in 2006, he began serving in the church full-time. During this period, God led him to study in the seminary in the Philippines. After graduation, he joined the church service of the Assemblies of God and taught at the seminary in Yangon. He joined ROLCC in 2019. He believes that when preaching the gospel to pagans, teaching the gospel and good deeds (kindness ministry) must complement each other. For this reason, they began to cooperate with the Eden Cerebral Palsy Rehabilitation Center to establish a gospel team. Bring the gospel to their family while serving them. In addition, the branch also plans to start more outreach ministry for young people and children in the church, hoping to reach more young ethnic groups and their families. Pastor Thawng hopes to set up an intercultural missionary school in the future to train whole-hearted workers who can enter the various ethnic groups in Myanmar to evangelize and plant churches.

代禱事項：

1. 請為緬甸仰光分堂教會新的建築的機會和資源代禱，為了更好地事奉祢和服務社區。我們相信，這個新的建築將成為福音的見證，讓更多的人能夠來到祢的家中，尋

求安慰和救恩。求祢賜給教會足夠的資源，讓建築的計劃能夠順利進行，沒有任何的拖延或困難。求祢感動更多的弟兄姊妹，願意慷慨地支持這個建築的事工，讓每一份奉獻都成為祢國度擴展的一部分。

2. 一同為緬甸仰光分堂更多的同工和領袖加入禱告，求主教興起更多的同工和領袖，為了建立祢的國度而努力奉獻。我們知道，每一位同工和領袖都是祢所揀選和呼召的，他們在教會中扮演著不可或缺的角色。求祢開啟心靈，感動更多的弟兄姊妹，願意回應祢的呼召，成為柬埔寨分堂的同工和領袖。願他們願意犧牲自己的時間、才能和資源，為教會的事工奉獻一切。
3. 請為緬甸仰光分堂的事工代禱，求神繼續帶領他們以通過舉辦英語課程和吉他課程向年輕人和他們的父母分享福音。並求神在基督中預備他們，帶領他們在主中成長，以便他們能影響家庭和社區。
4. 一同為緬甸仰光分堂的敬拜團更多的人手以及樂器預備禱告，求祢感動更多的弟兄姊妹願意加入到敬拜團中，願意獻上自己的才能和時間，一同參與敬拜的事工。願每一位團員都能明白自己在敬拜中的重要性。求祢賜給教會所需的一切樂器和設備，讓敬拜的音樂更加豐富多彩，能夠吸引更多的人來到教會，尋求祢的面容。

Prayer Items:

1. Please pray for opportunities and resources for a new building for the Myanmar Yangon branch church to better serve You and serve the community. We believe that this new building will become a testimony of the gospel, allowing more people to come to your home and seek comfort and salvation. Please give the church enough resources so that the building plan can proceed smoothly without any delays or difficulties. Please inspire more brothers and sisters to be willing to generously support the ministry of this building, so that every donation becomes a part of the expansion of Your kingdom.
2. Let us join in praying for more co-workers and leaders in the Yangon branch of Myanmar, and ask the bishop to raise up more co-workers and leaders to work hard and contribute to the establishment of Your kingdom. We know that every co-worker and leader is chosen and called by You, and they play an indispensable role in the church. Please open their hearts and move more brothers and sisters to be willing to respond to your call and become co-workers and leaders of the Cambodia branch. May they be willing to sacrifice their time, talents, and resources to the ministry of the Church.
3. Please pray for the ministry of the Yangon, Myanmar branch that God will continue to lead them to share the gospel with young people and their parents through English classes and guitar lessons. And ask God to prepare them in Christ and lead them to grow in the Lord so that they can impact families and communities.

4. Let's pray together for more people and musical instruments for the worship team of Yangon Branch in Myanmar. Please inspire more brothers and sisters to be willing to join the worship team, to donate their talents and time, and to participate in worship together. work. May every member understand their own importance in worship. Please give the church all the musical instruments and equipment needed to make worship music more colorful and attract more people to the church to seek your face.